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Onderwerp 
 
Schriftelijke vragen van het lid Ruigrok (VVD) inzake het evalueren van reeds 
verleende vergunningen middels een puntenstelsel 
 
Aan het college van burgemeester en wethouders  
 
Amsterdam kent vele vergunningen, die veelal voor verschillende termijnen worden 
verleend. Van sommige vergunningen is het wat de VVD betreft goed dat de 
wenselijkheid van voortdurende verlening van de vergunning na verloop van tijd wordt 
geëvalueerd. Dit geldt in het bijzonder voor vergunningen in de sector horeca. In 
sommige gevallen zou het wenselijk moeten kunnen zijn om bijvoorbeeld meldingen 
van overlast mee te kunnen laten tellen in de afweging om een vergunning al dan niet 
te laten doorlopen. De VVD is benieuwd naar de mogelijkheden om een ‘Three-
strikes-you’re-out’-systeem naast het reeds bestaande beleid voor kroegen en cafés 
ook voor andere horecagelegenheden in te voeren.  
 
Gezien het vorenstaande stelt ondergetekende, namens de fractie van de VVD, op 
grond van artikel 45 van het Reglement van orde voor de raad van Amsterdam, de 
volgende schriftelijke vragen: 
 
1. Welke vergunningen worden in Amsterdam voor onbepaalde en welke voor 

bepaalde tijd verleend? 
2. Op welke gronden kan een voor onbepaalde tijd verleende vergunning worden 

ingetrokken? 
3. Kunnen tussentijdse meldingen van overlast reden zijn om een voor onbepaalde 

tijd verleende vergunning te herzien? Zo nee, is het college het met de VVD eens 
dat dit wel wenselijk is? 

4. Op welke manier zou een puntensysteem voor het laten doorlopen van een voor 
onbepaalde tijd verleende vergunning kunnen worden ontwikkeld? Past dit binnen 
wettelijke kaders? Zo nee, welke gemeentelijke en/of landelijke regelgeving zou 
hiervoor moeten worden aangepast? 
 

Het lid van de gemeenteraad,  
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